
Goedemiddag,

Als inwoner van Rijswijk heb ik de RES even bekeken. Het is een hele lappendeken aan maatregelen 
geworden, met ongewisse uitkomst qua hoeveelheden opwek en in welke mate dit bijdraagt aan de 
energieopgave.
Zoals gezegd is ook wet- en regelgeving nog niet op orde. Er wordt geen aandacht besteed (tenzij ik 
er overheen heb gelezen) aan verduurzaming van woningen en kantoren, teneinde de energievraag 
te verkleinen. Hoe doen we dat? Financiering voor verduurzaming van particulier bezit is nog steeds 
niet geregeld. 
Verder blijf ik mij verbazen dat er met geen woord gerept wordt over Kernenergie. In de landen om 
ons heen een beproefd concept en tegenwoordig nog minder vervuilend (qua radioactief  materiaal) 
dan vroeger. Een paar kerncentrales neerzetten, zal de puzzel toch een stuk gemakkelijker maken. En 
van het gas af? In Duitsland gaan ze juist aan het gas. Hoezo Europees afstemmen? Zoals de RES er 
nu ligt is het een onsamenhangend geheel van probeerseltjes en proefballonnetjes. 

Met vriendelijke groet,


